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La version française suit...

THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER!

We would like to invite you to join us at the CIPMM Fleet Management Workshop
on November 2, 2023 at the Chestnut Conference Centre at University of

Toronto.

CIPMM is hosting a one-day workshop for the fleet management professionals to
share experiences and exchange ideas about the latest developments in the fleet
management field. This workshop will include keynote sessions, presentations,
exhibits, as well as many occasions to network, ask questions, interact with speakers
and engage your peers in discussions. The workshop will take place on November 2nd
from 8:00 am to 5:00 pm and the Cinq à Sept Reception for delegates and invited
guests will take place on November 1st from 5:00 pm to 7:00 pm. 
Please check our website for more details.

AGENDA

Please note that while verbal presentations are anticipated to be made only in English,
however most presentation materials, are available in both English and French, as well
as delegates are welcome to interact during chat/questions/answer periods in the
official language of their choice.

REGISTER TODAY!

https://cipmm-icagm.ca/2023-fleet-management-workshop/
https://files.constantcontact.com/d7695530101/38f57c9f-5661-43ca-a81f-ca313b7dcc74.pdf


Unique Opportunity! The CIPMM Fleet Management Workshop will take place on
November 2nd at the same venue as the CIPMM Regional Workshop (November
1st). We are offering this year an option to register for both events (two-day pass) at a
special rate so that you can attend not one but two workshops while you are already in
town! The Regional Workshop Agenda, sessions' descriptions and speakers' bios are
available here.

REGISTER ONLINE

DELEGATE REGISTRATION FORM

ATTENTION! WE HAVE A SMALL ROOM BLOCK AVAILABLE FOR OUR DELEGATES AT
THE DOUBLETREE BY HILTON TORONTO DOWNTOWN, CONVENIENTLY LOCATED

RIGHT ACROSS FROM THE WORKSHOP VENUE!

NOW ACCEPTING RESERVATIONS! CLICK HERE TO BOOK YOUR ROOM
​Last day to book: October 3, 2023

BOOK YOUR PARTNERSHIP OPPORTUNITY TODAY!

Partnering with CIPMM means more than just making right contacts, it also means leadership
and alliance with CIPMM in helping us deliver our mission to advance and promote
professionalism and effectiveness, to advocate for recognition and engage capacity building,
and to serve as a forum for information and best practices. 

Our partners are integral to providing delegates with a first-class event, allowing to explore
new ideas, to hear from top-notch experts and to connect with colleagues. We would love to
welcome back our long-term partners! 

There are various ways to be involved. Take a look at our partnership package and
experience the power of partnering with CIPMM! Our partnership packages are designed to
provide a solid platform to help you stand out and make an impact. 

BECOME OUR PARTNER! PARTNERSHIP PACKAGE

THANK YOU TO OUR PARTNERS!

https://r20.rs6.net/tn.jsp?f=0014f51tlw8UvfEP149ezLMBVSMbM3hGkHdLZqaAOMg9XoD2M8_Pr-tD6xmBjAM9KHH1zyWvxMS-gyVxtkxkSRn91BWXl1-ZOR83AOdfxlBFjzL1_E19SWRqhBrwoZ2oYZvIVApN4pwkKrItY_o2qg--bUh3SQw6Pm3PQv0aJJh1EGA9w2FiAMmSZceoEYxlddO&c=3r65YUn7tzw5Z4vWCGDM5Ua0upPRZuyvecAI5PBeM7YZmTOifUa-uQ==&ch=heeHGcu6xaAkq-OPmelCpQlL71tPEy39a04DZp1Sm44mhNa7cjyRXA==
https://cipmm-icagm.ca/regional-workshop-in-toronto/
https://cipmm-icagm.ca/regional-workshop-in-toronto/
https://willow.fluid.events/2023CIPMMFM
https://files.constantcontact.com/d7695530101/fbca1603-8dc8-4391-9b0e-a54828f2e428.pdf
https://www.hilton.com/en/hotels/ytocsdt-doubletree-toronto-downtown/?SEO_id=GMB-AMER-DT-YTOCSDT&y_source=1_MjIwNjAzMS03MTUtbG9jYXRpb24ud2Vic2l0ZQ%3D%3D
https://chestnutconferencecentre.utoronto.ca/
https://www.hilton.com/en/book/reservation/deeplink/?ctyhocn=YTOCSDT&groupCode=CDT91O&arrivaldate=2023-10-31&departuredate=2023-11-03&cid=OM,WW,HILTONLINK,EN,DirectLink&fromId=HILTONLINKDIRECT
https://files.constantcontact.com/d7695530101/b6c3213f-1a10-4ed9-a366-38b84f180258.pdf


Contact the CIPMM Secretariat if you have any questions or require more details. 

MERCI À NOTRE PARTENAIRE PRINCIPALE !

Nous aimerions vous inviter à nous rejoindre à l'atelier sur la gestion de la flotte
ICAGM les 2 novembre 2023, Chestnut Conference Centre à l'Université de

mailto:admin@cipmm-icagm.ca


Toronto.

L'Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel (ICAGM) organise un
atelier d'une journée pour les professionnels de la gestion de flotte afin de partager
leurs expériences et d'échanger des idées sur les derniers développements dans le
domaine de la gestion de flotte. Cet atelier comprendra des séances d'ouverture, des
présentations, des expositions, ainsi que de nombreuses occasions de réseauter, de
poser des questions, d'interagir avec des conférenciers et d'engager vos pairs dans
des discussions. L'atelier aura lieu le 2 novembre de 8h00 à 17h00 et la réception Cinq
à Sept pour les délégués et invités aura lieu le 1er novembre de 17h00 à 19h00.
Veuillez consulter notre site Web pour plus de détails.

ORDRE DU JOUR

Veuillez noter que même si les présentations verbales ne devraient être faites qu’en
anglais, les documents de présentation sont disponibles en anglais et en français, et
les délégués sont invités à interagir pendant les périodes de clavardage /
questions/réponses dans la langue officielle de leur choix.

INSCRIVEZ-VOUS AUJOURD'HUI !

Opportunité unique! L'atelier sur la gestion de la flotte  de l'ICAGM aura lieu le 2
novembre au même endroit que l'atelier régional de l'ICAGM (1er novembre). Nous
vous proposons cette année la possibilité de vous inscrire aux deux événements (pass
deux jours) à un tarif privilégié afin de pouvoir assister non pas à un mais à deux
ateliers pendant que vous êtes déjà en ville ! L'ordre du jour de l'atelier régional, les
descriptions des sessions et les biographies des conférenciers sont disponibles ici.

INSCRIVEZ-VOUS EN LIGNE

LE FORMULAIRE D'INSCRIPTION DE DÉLÉGUÉ

ATTENTION! NOUS AVONS UN PETIT BLOC DE CHAMBRES DISPONIBLES POUR
NOS DÉLÉGUÉS AU DOUBLETREE BY HILTON TORONTO DOWNTOWN, BIEN

SITUÉ JUSTE EN FACE DU LIEU DE L'ATELIER !

ACCEPTE MAINTENANT LES RÉSERVATIONS ! CLIQUEZ ICI POUR RÉSERVER
VOTRE CHAMBRE

Dernier jour pour réserver : 3 octobre 2023

Réservez votre opportunité de partenariat dès aujourd'hui!

Un partenariat avec l’ICAGM signifie plus que simplement établir de bons contacts,
cela signifie également un leadership et une alliance avec l’ICAGM pour nous aider à
remplir notre mission de faire progresser et de promouvoir le professionnalisme, pour
plaider pour la reconnaissance et engager le renforcement des capacités et servir de
forum pour l'information et les meilleures pratiques.

https://cipmm-icagm.ca/atelier-de-gestion-de-flotte-2023/?lang=fr
https://files.constantcontact.com/d7695530101/85d1d02a-24f8-465b-828e-5bce02f95b23.pdf
https://cipmm-icagm.ca/atelier-de-gestion-de-flotte-2023/?lang=fr
https://cipmm-icagm.ca/atelier-regional-a-toronto/?lang=fr
https://cipmm-icagm.ca/atelier-regional-a-toronto/?lang=fr
https://willow.fluid.events/2023CIPMMFM?lang=fr
https://files.constantcontact.com/d7695530101/38476746-4290-457e-9c2e-6ccdc744bf12.pdf
https://www.hilton.com/en/hotels/ytocsdt-doubletree-toronto-downtown/?SEO_id=GMB-AMER-DT-YTOCSDT&y_source=1_MjIwNjAzMS03MTUtbG9jYXRpb24ud2Vic2l0ZQ%3D%3D
https://chestnutconferencecentre.utoronto.ca/
https://www.hilton.com/en/book/reservation/deeplink/?ctyhocn=YTOCSDT&groupCode=CDT91O&arrivaldate=2023-10-31&departuredate=2023-11-03&cid=OM,WW,HILTONLINK,EN,DirectLink&fromId=HILTONLINKDIRECT


Nos partenaires sont essentiels pour offrir aux délégués un événement de première
classe, permettant d'explorer de nouvelles idées, d'entendre des experts de premier
ordre et de se connecter avec des collègues. Nous serions ravis d'accueillir à nouveau
nos partenaires de longue date!

Il existe différentes manières de s'impliquer. Jetez un œil à notre offre de partenariat et
découvrez la puissance d'un partenariat avec l’ICAGM! Nos packages de partenariat
sont conçus pour fournir une plate-forme solide pour vous aider à vous démarquer et à
avoir un impact.

DEVENEZ NOTRE PARTENAIRE ! LA TROUSSE DE PARTENARIAT !

MERCI À NOS PARTENAIRES ! ​

 

Communiquez avec le secrétariat de l'ICAGMsecrétariat de l'ICAGM si vous avez des questions ou que vous souhaitez

obtenir plus de détails. 

https://files.constantcontact.com/d7695530101/b6c3213f-1a10-4ed9-a366-38b84f180258.pdf
mailto:admin@cipmm-icagm.ca
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